
Zápis z výroční členské schůze klubu Mbh králíků konané v Prostějově dne 29.10. 2022

Výroční členská schůze byla zahájena v 12.30 hod., presenční listina je uložena u jednatele.
Schůze se zúčastnilo pouze 11 členů klubu. Jednání bylo usnášení schopné!

 Program:
1. Zahájení, přivítání přítomných
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Zpráva předsedy
4. Zpráva jednatele a pokladníka
5. Zpráva kontrolní komise
6. Zpráva registrátora
7. Naši oslavenci
8. Hlasování o přijetí nových členů klubu
9. Vyhlášení výsledků, předání pohárů a diplomů
10. Hodnocení výstavy posuzovateli
11. Volby
12.Diskuse
13. Usnesení a závěr

K bodu 1:
Předseda klubu př. Kaiser zahájil výroční členskou schůzi klubu, na které přivítal všechny přítomné 
členy klubu, předsedu ÚOK chovatelů králíků př. MVDr. Miloslava Martince, také přivítal zástupce
OO Prostějov př. Josefa Pálku a Karla Karkana a poděkoval jim za bezplatné zapůjčení výstavního 
areálu. 

K bodu 2:
Jako zapisovatel na výroční členské schůzi byl zvolen př. Michal Kaiser a jako ověřovatelé zápisu 
př. Václav Vytrhlík a Pavel Matúšů. 

K bodu 3:
V úvodu své zprávy poděkoval všem členům klubu za prezentaci Mbh na výstavách všech stupňů. 
Krátce se zrekapituloval letošní CVMK v Přerově. Přednesl svůj názor o úrovni našeho plemene v 
průřezu pozic oceňovacího lístku. V druhé části své zprávy se ohlédl za činností výboru, potažmo 
celého klubu od začátku funkčního období do roku 2021. Nakonec své zprávy poděkoval kolegům z
výboru a KK za jejich spolupráci.
 
K bodu 4:
Jednatel všechny také pozdravil a shrnul práci výboru v letošním roce. A jako prozatímní pokladník 
přednesl svou zprávu o stavu pokladny. Oznámil přítomným, že do našeho klubu si podali přihlášku
př.  David Novotný a Vojtěch Fučík (MCH).

Pokladní zpráva k 29.10.2022

Počáteční stav hotovost      :                                                                                                                        - 563,- Kč  
Příjem za sponzorské dary a členské příspěvky :   6.700,-
Výdej :
cestovné konference Praha                                          1.332,-
dárkový balíček                                                               499,-
občerstvení na výborové schůze                                     682,-
----------------------------------------------------------------------------------
Zůstatek na hotovosti v pokladně                              3.469,- Kč



Účet u ČSOB   k 1.1.2022     
Počáteční stav :                                                                                                                                                                             17.715,35  
Příjem (členské příspěvky)                                          2.200,-
Výdej :
převod na hotovostní pokladnu                                      4.000,-
poháry CVMK                                                                   580,-
vedení účtu                                                                         35,-
--------------------------------------------------------------------------------------
Zůstatek na účtu                                                         15.300,35 Kč

K bodu 5:
Zprávu KK přednesl její předseda př. Brabec.
Kontrola účetnictví byla provedena ke dni 29.10. př. Brabcem a Duchoněm. Př. Brabec konstatoval,
že zůstatek na bankovním účtu i stav pokladny je v souladu s pokladním deníkem. Vše je vedeno 
přehledně a pečlivě.

K bodu 6:
 Zpráva o registraci králíků klubu Mbh za rok 2022
1.4.2022 jsem elektronicky odeslal celkový souhrn registrovaných králíků klubu Mbh, tajemníkovi 
ÚOK př. J. Vilhelmovi, a současně ústřednímu registrátorovi př. J. Jahodovi, za registrační období 
2021 v počtu 320 kusů z čehož 31kusů bylo z , plemenného chovu přítele V. Vytrhlíka.
Co se týká letošního roku 2022, tak ke dni 28.10.2022 bylo zaregistrováno 304 králíků. Přes CPPK
je to 280 králíků a 24kusů registrováno klubem.
Podle informací od ústředního registrátora př. Jiřího Jahody bylo doposud registrováno 6 králíků 
v regeneračním křížení.4 kusy př. Matúšů a zbylé dva registroval přítel MVDr.Vlastimil Šimek.
 
Z mého pohledu musím konstatovat, že letos nebyly žádné nedostatky, které by stály za zmínku, 
co se týká vyplňování dokumentací za což všem děkuji.
Pavel Matúšů

K bodu 7:
V letošním roce oslavil 50. narozeniny př. Jiří Konečný a 18. narozeniny př. Pavel Matúšů ml. 

K bodu 8:
Proběhlo hlasování o přijetí těchto dvou nových členů (př. Fučík, Novotný). Všichni pro.
Proběhlo též hlasování o znovu přijetí př. Grígela. 9 pro, 0 proti, 2 se zdrželi.

K bodu 9:
Vyhlášení výsledků a předání pohárů a ČC provedli předseda klubu př. Kaiser společně s př. 
Brabcem. 
Mistr klubu:                        Nečasová Marcela, mgr.  č. klecí 9-12 
Šampion:                             Matúšů Pavel  č. klece 20
Šampionka:                         Kaiser Michal č. klece 48 
Typizace:                            Fučík Vojtěch  č. klece 40
Barva:                                 Zbraněk Miloslav  č. klece 32 
Čestná cena:                       Kaiser Michal č. klecí 47-50 
Čestná cena:                       Kaiser Michal č. klece 54



K bodu 10:
Př. Lakomý ocenil kvalitu vystavených zvířat a jejich posun kupředu. Př. Kozubík poděkoval za 
příležitost posuzovat naši speciálku asouhlasil s hodnocením př. Lakomého.

K bodu 11:
Př. Nečasová přednesla návrh na složení nového výboru v tomto složení: mgr. Nečasová, MVDr. 
Vlastimil Šimek, ing. Jan Kvapil, VáclavVytrhlík a Pavel Matúšů. Jako člena kontrolní komise 
navrhla Davida Duchoně. Proběhlo hlasování. Všichni pro.
Noví členové výboru se sejdou po novém roce a rozdělí si funkce. 
 
K bodu 12:
- př. Kaiser navrhl schválení nových typizačních kódů, všichni pro
- př.Karkan pochválil zvýšenou kvalitu Mbh, vzpomněl, že v minulosti naši králíci měli tenké hlavy
a úzká těla. Ještě poznamenal, že pokud bude mít klub zájem, může v jejich areálu uspořádat i další 
speciálku.
- př. Martinec ocenil, že se sešla většina členů klubu, byl pozitivně překvapen z vysoké úrovně 
vystavených králíků, poradil, abychom se zaměřili na kvalitu srsti našich králíků, ocenil, že klub 
věnuje poháry na celostátní výstavy
- př. Zbraněk si povzdechl nad tím, že v Čechách máme málo členů a vzpomněl zesnulého př. 
Bičáka, který měl svého času největší chov Mbh v republice
- př. Matúšů vznesl dotaz ohledně povinného zřízení datové schránky, odpověděl př. Šimek, že zjistí
víc a objasní
- př. Kaiser vznesl dotaz k př. Martincovi ohledně dotací, zda budou i v letošním roce. Př. Martinec 
odpověděl, že dotace budou od Mze i ÚOK chovatelů králíků
- př. Kaiser se ještě zeptal na příští evropskou výstavu. Dr. Martinec odpověděl, že se o tomto 
tématu ještě bude jednat a není nic jistého
- př. Šimek promluvil za nový výbor a nastínil jeho priority (prezentovat Mbh na velkých 
výstavách, rozšiřovat plemeno do Čech)
- př. Šimek ještě poděkoval všem chovatelům, kteří poskytli králíky pro letošní mezinárodní školení
posuzovatelů

K bodu 13:
VČS bere na vědomí: - zprávy předsedy klubu, jednatele, pokladníka, kontrolní komise a 
registrátora klubu 

VČS schvaluje: - volbu zapisovatele a ověřovatele zápisu 
                           - složení nového výboru a KK
                           - nové typizační kódy

Výroční schůze ukládá: 
- sejít se novému výboru a rozdělit si funkce
- př. Kaiserovi dopsat do seznamu členů klubu nové členy
- př. Šimkovi zjistit více o zřízení datové schránky
- všem členům klubu uhradit nejpozději do 31.3. 2023 klubový příspěvek 200,- Kč 

Protože všechny body byly projednány a nikdo nevznesl další dotaz, předseda klubu přítomným 
poděkoval za účast a schůzi v 13.15 hod. ukončil.



Zapsal: Michal Kaiser
Ověřili: Václav Vytrhlík
             Pavel Matúšů


